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Protokół 

z nadzwyczajnej XLI sesji Rady Gminy Pępowo 
w dniu 14 lipca 2022 r. 

 
Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 

rozpoczęła się o godzinie 13.00 i trwała do godziny 13.26. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 12 radnych, tj. 80,00% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecni byli radni: Elżbieta Pawlak, Krzysztof Kaczmarek i Zbigniew Waleński. 
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Wabiński – Zastępca Wójta, Katarzyna 
Kmiecik-Rosa – Sekretarz Gminy, Małgorzata Kęsy – Zastępca Skarbnika Gminy, Maria 
Stachowiak – była Skarbnik Gminy oraz Jagoda Kowalewska – inspektor ds. obsługi rady 
gminy i samorządów mieszkańców. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030, 
b) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022. 

7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zamknięcie sesji. 

 
W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 

powitał radnych oraz przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też żadne 
odpowiedzi na wcześniej złożone interpelacje. 
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W punkcie 6 – rozpatrzono i podjęto uchwały w sprawie: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030 – 
tytułem wprowadzenia zastępca wójta Grzegorz Wabiński wyjaśnił, proponowane zmiany 
w uchwałach są związane z koniecznością zabezpieczenia wkładu własnego w kwocie ok. 350 
tys. zł na realizację zadania pn. Budowa ulicy Wiejskiej, Rolniczej, Ogrodowej, Żniwnej, 
Kwiatowej i Konarzewskich w m. Pępowo wraz z infrastrukturą – etap I w ramach Rządowego 
Funduszu Polski Ład jeszcze przed ogłoszeniem przetargu, co wynika z przepisów. Podkreślił, 
że środki te są w budżecie, jednak nie były poprzesuwane. Nadmienił, że środki w kwocie 200 
tys. zł zostaną przesunięte z nagrody szczepiennej, natomiast 150 tys. zł pochodzić będzie 
z wolnych środków. Wyjaśnił, że przetarg na wspomnianą inwestycję z Polskiego Ładu miałby 
być ogłoszony jutro jako pierwszy, natomiast przetargi na centrum Pępowa oraz na stawy 
miałyby zostać ogłoszone w późniejszym terminie, tak aby w momencie ich rozstrzygnięcia 
znany był już koszt inwestycji drogowej. 
Szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy 
Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2022-2030 są zgodne ze 
zmianami w budżecie gminy na 2022 rok, a po dokonaniu zmian wynik budżetu jest deficytowy. 
Dyskusja: 
- Zastępca wójta – zauważył, iż mowa jest o umniejszeniu środków na inwestycje takie jak II 
etap budowy kanalizacji sanitarnej w Krzyżankach czy „Cyfrowa Gmina”, co wynika z faktu, 
że środki na całość inwestycji zostały zagwarantowane w budżecie na ten rok, podczas gdy 
inwestycje te zostaną zakończone w roku 2023. Aby „nie mrozić” pieniędzy w tegorocznym 
budżecie, inwestycja w Krzyżankach została podzielona na 2 etapy. W przypadku „Cyfrowej 
Gminy” w tym roku poniesiemy wydatki na szkolenia, a fizyczna część zadania, czyli budowa 
sieci, zostanie zrealizowana w przyszłym roku. 
- Radny Ireneusz Matyla – zapytał, czy chodzi o zmniejszenie w kwocie 761.510,16 zł. 
- Zastępca wójta – odparł, iż zmniejszenie to kwota 834.910,71 zł. 
- Zastępca skarbnika – wyjaśniła, iż różnica wynika z tego, że w międzyczasie było jeszcze 
zarządzenie wójta, gdzie przyjęte zostały środki na wydatki z Funduszu Pomocy Ukrainie 
i zostały dokonane wydatki na kwotę 73.400,55 zł. 
- Przewodniczący – zapytał, czy teraz rachunki się zgadzają. 
- Radny Ireneusz Matyla – odpowiedział twierdząco. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLI/300/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2022-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
b) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała skarbnik gminy Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponuje się dokonanie 
zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
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Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – zwrócił się do zastępcy skarbnika z pytaniem, z czego wynika kwota 
zabezpieczenia – 350 tys. zł; dlaczego jest to taka kwota, a nie inna. 
- Zastępca skarbnika – odpowiedziała, iż jest to wymagany wkład własny do inwestycji. 
- Radny Ireneusz Matyla – zapytał, z czego wynika wysokość wkładu – równie dobrze można 
by wymagać 400 lub 200 tys. zł. 
- Zastępca skarbnika – wyjaśniła, iż procentowy udział został określony w regulaminie, a jego 
wysokość wynika z kosztorysu. 
- Zastępca wójta – przypomniał, iż nie wiadomo, jaki będzie wynik przetargu, jednak kosztorys 
opiewa na określoną kwotę, a procentowy udział jest ujęty w regulaminie, który określa, że 
środki te muszą zostać zapisane [w budżecie gminy], aby możliwe było rozpoczęcie procedury 
przetargowej – stąd dzisiejsze spotkanie. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLI/301/2022 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
  

W punkcie 7 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Radny Józef Śląski – ponowił swój wniosek z sierpnia 2021 r. w sprawie budowy przejścia 
dla pieszych na ul. Chocieszewickiej. Podkreślił, że obecnie jest tam wzmożony ruch, ponieważ 
przebiega tamtędy objazd do Siedlca, a do tej pory nic nie zrobiono. Zastanawiał się, czy 
powinien napisać kolejny wniosek. 
- Przewodniczący – zlecił inspektorowi ds. obsługi Rady Gminy Jagodzie Kowalewskiej 
powtórzenie wniosku radnego. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 

W punkcie 8 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 
nadzwyczajną XLI sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


